



Mötesprotokoll 5 – 2015/2016

Maskintekniksektionens sektionmöte

Sammanträdesdatum: 2016-05-23

Tid: 18.30 Plats: E632

Närvarande medlemmar: Se bilaga.

Övriga närvarande: Se bilaga.

**Protokollförare:**

/Elin Lind

**Mötesordförande**

/Rikard Alfjorden

**Justeras:**

/Jonas Dahlgren

/Elsa Stark



## § 1 Inledande formalia

*Föredragare: Rikard Alfjorden*

### § 1.1 Mötet öppnas

Rikard Alfjorden förklarar mötet öppnat klockan 18.38 den 2016-05-23 i E632.

### § 1.2 Val av mötesordförande

Till mötesordförande väljs Rikard Alfjorden.

### § 1.3 Mötets behörighet

Kallelsen har varit ute i 14 dagar innan mötet och föredragningslistan i 7 dagar.

Mötet är behörigt.

### § 1.4 Val av protokollsekreterare

Till mötessekreterare väljs Elin Lind.

### § 1.5 Val av protokolljusterare

Till justerare väljs Jonas Dahlgren samt Elsa Stark tillsammans med mötesordförande.

### § 1.6 Adjungeringar

Övriga närvarande enligt bilaga adjungeras in med närvaro-, förslags- samt yttranderätt men utan rösträtt.

### § 1.7 Föregående mötesprotokoll

Protokollet från sektionmöte 4 verksamhetsåret 2015/2016 läggs till handlingarna.

### § 1.8 Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns.

### § 1.9 Publicering av protokoll på internet

Samtliga mötesdeltagare ger sitt tillstånd att protokollet publiceras på internet.



## § 2 Anmälningssärenden

### § 2.1 Styrelsen 2015/2016

#### *Föredragare: Maskinteknologisektionens styrelse*

**Maskinteknologisektionens styrelse** rapporterar att de gemensamt sedan föregående sektionmöte har: haft överlämning och representerat på stadsmaran.

**Rikard Alfjorden**, Ordförande, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: Hållit i överlämningen, medverkat i stadsmaran och varit på ordfrad.

**Clara Danielsson**, Vice ordförande, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har: Varit på JämK-möte, hållit i utbildning för subgruppsordförande, haft överlämning med efterträdare, varit på HETS föreningsmöte, varit på KF 7 och rapporterat för Maskin. Hon har även varit på styrelsegasque, ordfrad och kårbanketten.

**Fredrik Roselin**, Kassör, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: Betalat räkningar, fakturerat och bokfört, skrivit en reglementesändring och gjort årsbudget för kommande verksamhetsår. Han har också arbetat klart med förra årets bokföring, målat sektionmärke på Julius, varit på tacksittningar, haft kontakt med sub-grupper och varit på kassör-råd samt sprungit på stadsmaran.

**Elin Lind**, Sekreterare, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har: Renskrivit och fått protokollet för sektionmöte 4 justerat, förlorat sin bake-off på Expen och skrivit en "How to boka lokal"-instruktion till den nya styrelsen.

**André Medin**, Utbildningsbevakningssamordnare, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: utbildat mjet, mitt utskott, programföreningen för TD, jag har träffat mitt utskott, varit på programråd, träffat UL för TD om programförening. Arbetat med elevärenden, förutom det översiktliga styrelsearbetet.

**Erika Möller**, PR-/infoansvarig, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har: Haft budgetmöte med PRINT och



Fredrik Roselin, korrigerat PRINTs årsbudget 16/17 med nya info/PR, informerat medlemmar via Facebook om M-JET:s informationsmöte, pH1:s GoKart-event samt om att PRINT finns på hemsidan. Hon har även färdigställt och uppdaterat reglementet för PRINT på hemsidan samt lagt till PRINT under kategorin utskott på hemsidan samt börjat kolla på möjligheter att skapa en ”Maskinhandbok” tillsammans med Philip Skånberg för Nolle-p 2016. Utöver det har hon skrivit information med ordförande om Maskinteknologisektionen till NPG:s hemsida, uppdaterat M-JET-dokument på hemsidan, “Årets event”, “Engagera dig”, “Projektgruppen för M-JET 2016” och uppdaterat kontaktuppgifter för M-JET och XP-M på hemsidan. Hon har gjort en sammanställning på alla Expen och mCafé-idéer till M&E-ansvarig samt lämnat över den till nya styrelsen, svarat på diverse mail, skrivit om PRINT i styrelsens gemensamma överlämningsdokument och bakat och hållt i Expen. Erika har även skickat kallelse till sektionmöte 5, haft workshops och möten med PRINT, diskuterat logga med M.U.P.P i samråd med PRINT, varit på inforådsmöte, skapat PR-drive-konton till pH1, Julius och 6M, skickat ut handlingar för SM5 till medlemmarna och lagt upp föredragningslista samt bilagor till SM5 på hemsidan. Hon har utöver det även deltagit vid genomgångsmöte av budgeten för år 16/17, uppdaterat logotyper och information om uthyrning samt protokoll på hemsidan och gjort nya muttrar till subgrupper/utskott + HETS. Hon har också skrivit instruktionssamling för PRINT och överlämningsdokument för PR-posten och påbörjat överlämning till nästkommande info/PR.

**Alexander Lyckebo**, Utlåningsansvarig, närvarade ej.

**Zebastin Hallsten**, Alumnansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har: Ordnat det mesta inför stadsmaran, sprungit på stadsmaran och funnit en alumn som vill komma och föreläsa under nolle-p.

**Lydia Linse**, Arbetsmiljö kvalitetsansvarig, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har: Genomfört en deal med I-sektionen om lokalbyte på sektionssittningen, värvat Emma Nordeqvist till ny NPG-kontakt samt varit i kontakt med NPG och gjort en sida till Nollehandboken. Hon har även målat Maskinteknologisektionens logga på Julius tillsammans med Fredrik, bakat inför-, hjälpt till på- och publicerat på Facebook om Expen och marknadsfört om rekrytering angående personvalen på Facebook. Utöver det har hon varit på SMK(studiemiljökommité-möte), felanmält till Akademiska



Mötesprotokoll 5 – 2015/2016

Maskinteknologsektionens sektionmöte

Sammanträdesdatum: 2016-05-23

Tid: 18.30 Plats: E632

Hus och lämnat förbättringsförslag till LTU, sprungit Luleå  
Stadsmara och livestreamat KF.

**Rebecka Skarin**, Arbetsmarknadskontakt, rapporterar att hon sedan  
föregående sektionmöte har: Varit på jobbportals-workshop,  
överlämningshelg, punchsittning och Expen.



## § 2.2 Teknologkåren

Kårstyrelsen rapporterar följande:

- Mycket överlämningsarbete pågår just nu.
- Verksamhetsbidraget kommer försöka omförhandlas

## § 2.3 Subgrupper och utskott

*Föredragare: Representanter från subgrupper, utskott och programföreningar.*

**6M** rapporterar följande:

De har hållit i M-banketten, varit på tacksittning och backhävf, börjat planera Rodden, haft möte med kårena och de andra sektionerna, varit på phösarmöte och blivit fotograferade till kårena informerar.

**Julius** rapporterar följande:

De har invigt nya jullar, haft städdag och fixat en ny kyl.

**Pi** rapporterar följande:

De har haft 2-3 Pi, teambuildat, annordnat Backhäfv och punchesittning.

**XP-M** rapporterar följande:

De har öppnat upp verkstaden igen sen nya lyften kom på plats

**MAkt** rapporterar följande:

De har fått in ny MAkt-lös, annordnat punchesittning, tacksittning och gokart.

**pH1** rapporterar följande:

De har annordnat gokartturnering, haft teambuilding och nolle-pmöten, satt upp sköld i ljusgården och målat märke nere i Julius.



**HETS** rapporterar följande:

De har haft föreningsmöte och styrelsemöte, vart på tacksittning, företagsevent samt köpt in styrelsetröjor och märken.

**MUPP** rapporterar följande:

De har haft lunchmöte med PRINT och HETS och så arbetar de med att ta fram tröjor.

**PRINT** rapporterar följande:

De har haft 2 workshops, kollat priser för utrustning, haft möte med kassör angående årsbudget, börjat designa beachflag och fixat avtal för hyrande av fotografen, m.m.

## § 2.4 M-JET

*Föredragare: Erika Holmgren*

Erika rapporterade att hon tillsammans med sin projektgrupp sedan senaste mötet har:

- Bokat en lunchföreläsning till mässan
- Haft möte med engagerade
- Skrivit texter till hemsidan
- Mejlat 70 företag och ringt hälften
- Haft brainstorming om hur M-JET kan bli bättre
- Skapat en LinkedIn-sida
- Närvarat på Expen

## § 2.5 Kårfullmäktige

Det röstades igenom en reglementesändring rörande programföreningar och det har röstats igenom en arvodesändring vilket gör att den genomröstade rambudgeten kommer att gå lite minus. Kårstyrelsen fick två nya poster och de är nu tillsatta.

Nolle-periodsgruppen sökte bidrag som godkändes på villkor att Luleå Studentkår går in med samma summa. En likabehandlingsplan presenterades.



## § 3 Propositioner

### § 3.1 Reglementesändring; MUPP & HETS

MUPP och HETS vill ändra hur deras namn skrivs i reglementet.

Sektionsmötet beslutar att godkänna reglementesändringen.

### § 3.2 Reglementesändring; Redovisning av Maskinteknologisektionens ekonomi

För att säkerhetsställa att sektionens ekonomi sköts som det ska och för att ge bättre översikt av ekonomin till alla ges ett förslag på en reglementesändring angående att sektionens ekonomi ska redovisas oftare.

Sektionsmötet beslutar att godkänna den föreslagna reglementesändringen.

### § 3.3 Stadgeändring; Inröstning av ledamöter

En stadgeändring behöver genomföras gällande senaste inröstningsdatum av ledamöter till Kårfullmäktige då nuvarande bryter mot Teknologkårens egna datumändring.

Sektionsmötet beslutar att godkänna den föreslagna stadgeändringen.

Beslutet måste röstas igenom på nästkommande sektionmöte igen för att träda i kraft.

## § 4 Motioner

## § 5 Beslut

### § 5.1 Verksamhetsbudget 16-17

Budgeten för verksamhetsåret 2016/2017 presenterades utav sittande kassör.

Mötet öppnade upp för frågor och gick sedan vidare till diskussion.

Sektionsmötet beslutar att godkänna den föreslagna budgeten för verksamhetsåret 2016/2017.





## **§ 5.2 Val av styrelsemedlemmar till verksamhetsåret 16/17**

Carl Ekberg motnominerar sig till den vakanta posten Alumnkontakt.

Tove Audhav motnominerar sig till den vakanta posten SSOS.

Tove lämnade lokalen.

Carl presenterade sig själv och varför han skulle vilja sitta som Alumnkontakt.

Utfrågning ägde rum.

Mötet valde att gå vidare till diskussion och Carl lämnade lokalen.

Tove presenterade sig själv och varför hon skulle vilja sitta som SSOS.

Utfrågning ägde rum.

Mötet valde att gå vidare till diskussion och Tove lämnade lokalen.

**Sektionsmötet beslutar att ha stängd omröstning.**

**Sektionsmötet beslutar att välja Carl Ekberg till Alumnkontakt för verksamhetsåret 2016/2017.**

**Sektionsmötet beslutar att välja Tove Audhav till SSOS för verksamhetsåret 2016/2017.**

## **§ 5.3 Val av Externrevisor**

Jacob Wählin motnominerar sig till den vakanta posten Externrevisor.

Jacob presenterade sig och berättade varför han vill vara Externrevisor.

Mötet valde att gå vidare till diskussion och Jacob lämnade lokalen.

**Sektionsmötet beslutar att ha öppen omröstning.**

**Sektionsmötet beslutar att välja Jacob Wählin till Externrevisor för verksamhetsåret 2016/2017.**



## **§ 5.4 Val av Internrevisor**

Zebastian Hallsten motnominerar sig till den vakanta posten Internrevisor.

Zebastian presenterade sig och berättade varför han vill vara Internrevisor. Mötet valde att gå vidare till diskussion och Zebastian lämnade lokalen.

**Sektionsmötet beslutar att ha öppen omröstning.**

**Sektionsmötet beslutar att välja Zebastian Hallsten till Internrevisor för verksamhetsåret 2016/2017.**

## **§ 5.5 Val av Kårfullmäktigeledamot**

Axel Monthan motnominerar sig till den vakanta posten Kårfullmäktigeledamot.

Axel presenterade sig och berättade varför han vill vara Kårfullmäktigeledamot. Mötet valde att gå vidare till diskussion och Axel lämnade lokalen.

**Sektionsmötet beslutar att ha öppen omröstning.**

**Sektionsmötet beslutar att välja Axel Monthan till Kårfullmäktigeledamot för verksamhetsåret 2016/2017.**

## **§ 5.6 Val av suppleant till Kårfullmäktige**

Inga motnomineringar uppkom till den vakanta posten Suppleant till Kårfullmäktige för verksamhetsåret 2016/2017.

# **§ 6 Diskussion**

## **§ 7 Övriga frågor**

### **§ 7.1 Årets Maskinare**

Årets Maskinare presenterades och priser delades ut.

På en delad 1a-plats: Jonas Dahlgren och Julius Lundberg.

På delad 2a-plats: Martin Wadner och Lucas Wernelind.



## **§ 7.2 Hemlig punkt**

André Medin fyllde år så sektionmötet sjöng “Ja’ må du leva”.

## **§ 8 Avslutande formalia**

### **§ 8.1 Nästa möte**

Nästa sektionmöte kommer att hållas i LP 1 under hösten 2016.

### **§ 8.2 Mötet avslutas**

Rikard Alfjorden förklarar mötet avslutat klockan **20.39**.



## Bilaga: Närvarolista

Medlemmar			Icke medlem	
Namn	Ideal		Namn	Ideal
Geoffrey Taylor	geotay-5		Jacob Wåhlin	jacwhl-5
Elsa Stark	elssta-5		Anton Blomdahl	antblo-5
Frida Bodén	fribod-0		David Söderberg	davsed-9
Emma Nordekvist	emanor-4		Simon Persson	simper
Andreas Forslund	Forane-4			
Konrad Rundquist	konrun-4			
Jonas Dahlgren	dahjon-3			
Erika Holmgren	erkhol-2			
Axel Monthan	axemon-3			
Joachim Jakobsson	joajak-4			
Simon Nilsson	simnil-4			
Lucas Wernelind	lucwer-5			
David Lohse	davloh-5			
Julius lundberg	ujiule-5			
Oscar Carlson	osccar-4			
william johanssson	wiljoh-4			
Tina Stark	tinsta-3			
frida westerberg	frives-4			
klara sundström kanon	kalsun-1			
philip skånberg	phiskn-3			
Tove Audhav	tovaud-3			
Niklas Axenholm Strömberg	nikset-3			
Gustav Swedberg	gusswe-5			
Jennifer Johansson	ejjoja-5			
hugo jönsson	hugjns-4			
Anna Haglund	anahag-5			
Thomas Sahleström	thosah-2			
Albert Wischer	albwis-5			
Gabriel åkerling	gabker-3			
Carl Ekberg	carekb-3			
Oskar Tengberg	oskten-4			
Jacob Fagerström	jacfag-4			
Viktor Sandell	sanvik-0			
Marin Wadner	marwad-5			
Lucas Asplund	lucasp-4			
arvid marklund	arvmar-4			